
 
Matkailuvaunualueen, venepaikkojen ja torien taksat vuoden 2025 alusta 
  
Kaupunkikehityslautakunta 10.12.2024 § 158    
2275/02.05.00/2024    
 

Infra- ja ympäristöpalvelut on valmistellut taksojen nostamista vuoden 2025 
alusta lähtien oheisen liitteen mukaisesti Vilppulan matkailuvaunualueelle 
ja kaupungin vuokrattaville kausivenepaikoille. Taksat ovat edelleen 
alhaisemmat kuin on ympäristökuntien taksat. Taksoissa on varauduttu 
arvonlisäveron nostaminen 10 % -> 14 %. 
 
Torien taksoihin ei esitetä muutoksia verolliseen hintaan, vaan verollinen 
hinta pysyy sama verokannan muutoksesta 24 % -> 25,5 %. Torien 
puolivuosisopimus poistuu käytöstä, koska tällaista maksutapahtumaa ei 
voi rakentaa verkkokauppaa. 
 
Veroton hinta on sitova, lopullinen hinta muodostuu kulloinkin voimassa 
olevan arvonlisäveron perusteella. 
 
Kausivenepaikat ja toripaikat siirretään varattaviksi alkuvuodesta 2025 
kaupungin ylläpitämään verkkokauppaan, joten erillisestä laskutuksesta 
luovutaan. Koko torin käytöstä esim. markkinoihin laskutetaan jatkossakin 
tapahtuman järjestäjää. 
 
Rusinniemen venelaituri poistetaan käytöstä huonon kunnon johdosta, kun 
Katiskalahden toinen uusi venelaituri on asennettu ja tässä olevat 
kausipaikat siirretään Katiskalahden laituriin. 
 
Lämmitystolppapaikkojen vuosihinta on 60 € (alv 0 %). 

 
Toimivalta: Hallintosääntö 23 § kaupunginhallituksen ja lautakuntien 
yleinen toimivalta kohta 3: toimielimen alaisen palvelualueen palveluista ja 
muista suoritteista perittävien maksujen suuruudesta päättäminen 

 
Valmistelu ja lisätiedot: 
infrapalvelupäällikkö Arto Myllylä 
arto.myllyla(at)taidekaupunki.fi, puh. 050 033 3538 
 
kaupunkikehitysjohtaja Ville Keränen 
ville.keranen(at)taidekaupunki.fi, puh. 044 097 9213 
 

Esittelijä Kaupunkikehitysjohtaja Ville Keränen 
 

Päätösesitys Kaupunkikehityslautakunta päättää 
 
-  hyväksyä liitteenä olevan matkailuvaunualueen, venepaikkojen ja 
toripaikkojen hinnastoehdotuksen, 
 
- hyväksyä esitetyt toimenpiteet verkkokaupasta ja Rusinniemen 
venelaiturin poistamisen käytöstä. 
 

Käsittely kokouksessa Keskustelun kuluessa puheenjohtaja ehdotti asian palauttamista uudelleen 
valmisteltavaksi, koska toripaikkojen maksuista ja –perusteita oli 
epäselvyyttä. Puheenjohtaja tiedusteli, voidaanko yksimielisesti hyväksyä 
asian palauttaminen uudelleen valmisteltavaksi. Koska vastustavia 
puheenvuoroja ei tullut, puheenjohtaja totesi, että asia palautetaan 
uudelleen valmisteltavaksi. 

 



Päätös Kaupunkikehityslautakunta päätti, että asia palautetaan 
kaupunkikehityspalveluille uudelleen valmisteltavaksi. 

 


